
 

B A V N E H Ø J                                  S K O L E  
 

K    Ø    B    E    N    H    A    V    N    S          K    O    M    M    U    N    E 

 
 

NATALIE  ZAHLESVEJ  9   –   2450 KØBENHAVN SV   –   TELEFON  33665100   –   E-MAIL BAV@KK.DK 

Den 29.10.20 
Referat af SB-møde d. 28.10.20 
Mødet blev holdt via teams pga. Coronasituationen 
Tilstede: Connie, Pia, Jesper, Thomas, Mikkeline, Natasja, Villy og Karen  
Afbud: Kirstine, Jesper W, Jo, Fie (deltog i mødet med BUU) 
 

1. Godkendelse af dagsorden. 

Godkendt  

 

2. Godkendelse af referat.  

Referat af mødet d. 29.09.20 godkendt 

 

3.  Meddelelser fra elevrådet 

På sidste elevrådsmøde blev den fælles emneuge drøftet. Den skal afholdes på en 
anden måde pga. Corona og ombygning. Eleverne kan ikke deles i hold på tværs af 
årgange, men skal arbejde klassevis eller årgangsvis. Forældrearrangementet kan 
heller ikke gennemføres. Emnet skal lægge op til ”ud af huset” aktiviteter. Klasserne 
skal komme med forslag til elevrådet, som vil tage det op på næste elevrådsmøde. 

Skolen skal oprette et klimaråd og der blev valgt nogle repræsentanter fra elevrådet 
til rådet. 

Der har været afholdt første møde med elevrådsrepræsentanter ifm.. ny 
skolestruktur. Næste møde holdes igen på Bavnehøj d. 6. 11 fra 12 - 14 

 

4. Tilsyn med principper for lektiehjælp og faglig fordybelse. 
Punktet udskudt til næste møde. 

Bilag 1 

5. 
Corona og kontakt mellem skole og hjem 

Forældrene ønskede lidt mere indblik i skoledagen, da de grundet Corona ikke kan 
komme ind på skolen som vanligt. Der er foreslået mulighed for at livestreame fra 
skoledagen? Fx kan der sendes noget fra fx kommende julearrangement med 
børnene og Lucia m.v.  Mange klasser bruger galleriet i AULA til at vise billeder og 
små film fra hverdagen allerede. Skolen taler med personalet i den forbindelse. Det 
er vigtigt, at vi ikke overskrider GDPR-reglerne. Det er vigtigt, at det ikke bliver en 
ekstra opgave for lærerne. Vigtigt at der ikke er elever, som bliver udstillet, så det 
skal være optagelse af noget optræden eller fremlæggelse, hvor både elever og 
forældre har accepteret, at det bliver optaget og lagt ud på Aula. Emnet tages op 
igen, når emnet har været drøftet i personalegruppen. Natasja og Thomas vil gerne 
stille sig til rådighed for teknisk support. Natasja vil lave et lille forsøg med 3u. 

 

6. Byggesag – forældrehjælp ifm. nedpakning samt skriv til politikere  
Pia havde en lille kommentar vedr. skriv om Håndværk-og designlokale. Pia og 
Mikkeline drøfter det på deres næste møde. Resten af punktet udskudt til næste 
møde. 

 

7.  Princippet for det mangfoldige fællesskab 

Udskydes til næste møde 

Bilag 2 

8.  Opfølgning på trafik ”rapport fra en trafikagent”  
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Der er stadigvæk kaos om morgenen. Der kan først etableres skolepatrulje, når der 
er kommet fodgængerfelt. Pia kontakter politiet i forhold til trafikken om morgenen 
samt børnehaven vedr.  mulig senere afleveringen af varer om morgenen  

9. Koordinering af kontaktforældremødet og drøftelser af indhold 
Pia skriver en indbydelse, hvor forældrene skal tilmelde sig. Der skal bæres 
mundbind, når der ikke siddes ned. Emnet for mødet er ”Kontaktforælderrollen” 
Natasja, Thomas og Pia aftaler nærmere vedr. indhold. 

 

10. Meddelelser  

Intet. 

Bilag 3 

11. Evt.  

Status vedr. EAT. Planen er, at renoveringen er færdig til december.  

 

 
 
Referent: KB  
 
 
Næste SB-møde er onsdag d. 03.12.20 kl. 17-19. 
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